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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Lars Jonsson                   

utsågs att justera protokollet den 12 oktober 2017.  

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 11 september 2017 anmäldes 

och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst 1 : Christian Forsberg, ekonomichef 

Christian är ny avdelningschef för ekonomi, lokal och 

kvalitetsstrateg. Christian har arbetat i Stockholms stad i 14 år. 

Han berättar att det finns utmaningar i stadsdelen vad gäller 

ekonomin speciellt ersättningar från migrationsverket samt den 

nya upphandlingen vad gäller persontransporter. Rådet hälsar 

Christian välkommen till Farsta stadsdelsförvaltning. 

 

§ 5 Dagens gäst 2 : Stefan Karlsson, Atrium 

Stefan berättar lite om vad som händer i Farsta centrum. Det är 

två nya restauranger på väg in på bottenplanet. Där det idag står 

tomma lokaler är det på väg in nya företag. Det kommer också en 

pantbank till centrum. Rådet har inventerat runt i centrum och 

tycker att skyltningen är bra med undantag för några 

toalettskyltar som fortfarande sitter lite för högt. Trappan ner till 

toaletterna borde märkas på alla trappsteg. Där golvet sluttar 

borde det vara bra att lägga en matta.  Rådet påpekar också att 

hissarna vid LIDL och ÖB är dåliga men fungerar bra på Clas 

Olsson. Rådet frågar om hur det blir med biograf och Stefan 

berättar att det fortfarande finns tankar på att driva en biografi 

centrum. 

   

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 19 oktober 

2017 

 

Ärende nr 2 : Anmälan av inlämnade medborgarförslag 
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Rådet har tagit del av medborgarförslagen. 

 

Ärende nr 4 : HBTQ-certifiera förskolor och öppna förskolor 

Rådet anser att förvaltningen borde arbeta bredare med denna 

fråga och att det kunde framgå i svaret. 

 

Ärende nr 5 : Upprustning av trappa i Farsta och byte av 

belysningsstolpar i Fagersjöskogen 

Rådet förutsätter att det blir tillgängligt för alla grupper och att 

det även kommer att finnas ett trappräcke. 

 

Ärende nr 6: Ny servicebostad i Hökarängen 

Rådet känner en oro för de höga hyrorna. Rådet har en fråga 

angående bostadsrätter, vad har hyresgästerna för rösträtt i 

föreningen när de flyttar in? 

 

Ärende nr 14 : Magelungens strandpromenad 

Rådet saknar motiveringar till vissa förändringar i svaret. Hur är 

det med parkeringar för de som vill gå ut på strandpromenaden, 

finns det planer på några? Rådet har också en fråga vad gäller 

militärbron, hur är det tänkt med att dra ut gräsytan ända till 

slänten? Att det blir fullständigt tillgängligt för alla förutsätts. 

 

Ärende nr 15 : Omarbetad rutin för lex Sarah inom Farsta 

stadsdelsnämnd 

Rådet tycker det är en bra skrivning men saknar en liknande för 

brukare och anhöriga/företrädare. 

 

§ 7 Information från förvaltningen 

Balanslistan uppdaterades,  bilaga   

 

§ 8 Rapporter 

För ett tryggare och säkrare Stockholm, remiss från 

kommunstyrelsen. 

Rådet förutsätter att denna plan gäller även personer med 

funktionsnedsättning.  

Den 19 oktober har HSO en träff med ordförande och vice 

ordförande i alla råd för funktionshinderfrågor. 
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Ordförande har haft kontakt med pensionärsrådet i Farsta och 

rådet har gärna ett samarbete i gemensamma frågor. 

 

§ 9 Studiebesök 

Inget studiebesök att redovisa. 

 

§ 10 Övriga frågor 

En ledamot i rådet undrar över vad som händer när vissa partier 

lägger reservationer på beslut som tas i nämnden? Per-Ove 

förklarar för rådet. 

 

§ 11 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls den 6 november 

 

§ 12 Avslutning 

Ordförande tackade för mötet  


